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FLUIDBLOC® 和 TOURIFLEX®
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ARTICULATIONS
TOURILLONNANTES

Les applications sont diverses, par exemple :
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PIVOT BUSHES

Fluidbloc� and Touriflex�
These are high precision bushes; they are made of injected polyurethane and can resist oil, water, ozone, etc.
These “PIVOTING” bushes are characterised by their very low torsional resistance (0.1 to 0.2 N.m).
They can ensure a complete rotation (360°), and have no requirements for maintenance because they have 
a permanent lubricant.
They don't need a high precision housing, and the load to remove the bushes is between 1500 and 1800 daN.
There are many applications, such as:
Leaf spring bushes for vehicles not exceeding 5 tons.
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这些都是高精度衬套，他们由压铸的聚氨酯构成，防水，油及臭氧等等。
这些“旋转”衬套的特征在于他们的超低扭转阻力。（0.1-0.2N.m）
他们可以确保一个360°旋转，并且对保养没有任何要求，因为他们自带永久润滑剂。
这些衬套不需要高精度外壳，移动衬套的载荷在1500daN至1800daN之间。
应用很管饭，例如：用于不超过5吨的车辆上的弹簧片衬套。

最大径向静载荷 型号


